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1. Nyt fra elevrådet/elever 
Velkommen til Christine Bugge fra 8. C og Josephine Dalsgaard fra 9.B.  
Fra det sidste elevrådsmøde var fokus på toiletforholdene. Berit Haarup, 
pædagogisk leder, vil deltage på flere af elevrådsmøderne.  

2. Kvalitetsrapport. 2014/15 
Input til næste års indsatsområder på baggrund af opstartsmødet med forvaltningen 
den 3.11.  
Peter Rasmussen gennemgik, hvordan kvalitetsrapporten er bygget op.  
Punkterne i den kommende kvalitetsrapport bliver: 

 Samarbejdet med Houlkær Skolen omkring fælles valgfag. 

 Målstyret læring –hvor progression for barnets faglige udvikling er centralt. 

 Samarbejde med børnehaverne, hvor fokus er at lære om hinandens praksis 
omkring læring.   

Bestyrelsen bakker op omkring punkterne til den kommende kvalitetsrapport.  
Et punkt til senere drøftelse bliver, hvordan informeres forældrene om, hvad der rør 
sig på skolen.  

3. Elevtoiletter. 
Vi har i den senere tid haft fokus på vores elevtoiletter, idet standarden ikke har 
været i orden. Toiletterne skal gøres rent en gang dagligt. Det viste sig, at det ikke 
altid blev overholdt af rengøringsfirmaet. Vi kontrollerer nu alle toiletter mellem 
klokken 7.00 og 7.30, så vi er sikre på, at de er rene fra skoledagens begyndelse. 
Derudover har vi iværksat en pædagogisk indsat for at sikre, at toiletterne benyttes 
hygiejnisk korrekt. 

4. Høring vedrørende buskørsel. 
Den årlige høring vedrørende skolebuskørsel. Vi forsøger endnu engang at få flyttet 
ringetiden tilbage fra klokken 8.15 til 8.00.  

5. Høring vedrørende skoledistriktsændringer. 
Skolebestyrelsen bliver ifølge referat af Børne- og ungdomsudvalgsmødet den 
27.10 bedt om stillingtagen til ændring af skoledistrikter, så det nye Arnbjerg 
område kommer til at høre til Overlund Skoles Skoledistrikt. 
Bestyrelsen støtter op om at Arnbjerg bliver knyttet til Overlund Skoles distrikt.  
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6. Viborg Ungdomsskole. 
Orientering om Viborg Ungdomsskole. Charlotte er område øst repræsentant i 
Ungdomsskolens bestyrelse. Hun berettede om, hvilke tilbud Ungdomsskolen har 
og hvordan den er bygget op. Et område, der fylder meget er brobygningsforløbet, 
som bl.a. har flygtningebørn. 

7. Nyt fra skolen. 
Eleverne blev i foråret bedt om at udfylde et spørgeskema omkring deres trivsel, se 
resultater er: Link til ugebrevet A4: http://www.ugebreveta4.dk/elever-trives-bedst-
paa-mindre-folkeskoler_20258.aspx 
 

 
  

8. Meddelelser.  
Intet til referat.  
 

9. Evt. 
Tillæg til punkt 5 i referatet fra den 7. oktober: Der var forældrepræsentanter, som 
mente, der trænger til en forbedring i Satellitten (SFO).   

 
 

 
 

  

  

 

 

 

    

 


